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Herkesin meslek hayatında önemli olaylar vardır. 
Eczacılık mesleğinde de benim için çok onur verici iki 
olay var. Bunlardan birincisi 15–16 Ocak 2002 tarihinde 
Ankara’da yüzde yüze yakın bir katılımla gerçekleştir-
diğimiz “Yaşamak ve Yaşatmak İçin Kapalıyız” eczane 
kepenk kapatma eylemiydi.

O dönem Ankara Eczacı Odası Başkanı’ydım ve müthiş 
bir heyecan, gurur ve kıvanç duymuştum. İkincisi ise, 
daha büyük bir onur verdi bana. Türk Eczacıları Birliği 
Genel Sekreteri’yken her aşamasında bulunduğum, 
32.000 kişinin kar kış demeden, kilometreleri aşıp gel-
diği “Artık Yeter” mitingi. İtiraf etmeliyim ki, meslek haya-
tımın en heyecan verici günüydü. Günlerce uğraşın 
sonunda kürsüye çıkıp da, binlerce, on binlerce pırıl pırıl 
bakan gözleri karşımda görünce nefesim kesildi adeta. 
Orada olup da, o havayı teneffüs etmeyen ne demek 
istediğimi belki anlayamayabilir. Öte yandan Ankara 
Eczacı Odası yöneticilerinin, çalışanlarının ve eczacıla-
rının mitingdeki özverili çalışmaları bize güç verdi, des-
tek verdi. Yüzün üzerinde Ankaralı eczacı meslektaşım, 
organizasyonun sorunsuz olması için günlerce toplantı 
yaptı, görev paylaşımı yaptı. Kimisi kumanya, önlük, 
şapka ve dövizlerin kolilenmesine yardım etti, kimisi 
Ankara’ya gelen otobüsleri sabahın ilk ışıklarından itiba-
ren karşılayıp programı anlattı. Kimisi de miting alanın-
da düzeni sağladı. Kısacası herkes yüreğini koydu bu 
işe, çoluğunu çocuğunu bırakıp, işini gücünü bırakıp… 
Ankara Eczacı Odası’na ve Ankaralı meslektaşlarıma 
sonsuz teşekkür ederim. 

Aylar öncesinden başladı hazırlıklar. Yıllarca taleplerini 
dile getiren ancak sorunlarına bir türlü karşılık bula-
mayan eczacılar, bir gün sözün bittiği noktaya geli-
neceğini hissetmişlerdi adeta. Fitili ateşleyen Şanlıurfa 
Bölgelerarası Toplantı tarihteki yerini çoktan almıştı bile. 
Ankara’ya döndüğümüzde müthiş bir trafiğin içerisine 
gireceğimizi biliyorduk, istiyorduk da. Kurban Bayramı’nı 
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zor ettik. Ekipler kuruldu, komisyonlar oluşturuldu, görev 
paylaşımları yapıldı. Sabahlara uzanan çalışmalar; 
bizlere yakışan ve eczacının sorundan yana değil 
çözümden yana olduğunu gösteren bir mitingin olması 
içindi. İzinler alındı, tüm yasal prosedürler yerine getiril-
di. Odalarla sürekli iletişim içerisindeydik. Tek bir hataya 
bile tahammül olmadığının farkındaydık. Sorunlarımızı 
kamuoyuyla paylaşmak için sürekli yazılı ve görsel 
medyaya çıktık. Uzlaşmak istediğimizi ancak masalar-
da söz verenlerin icra noktasında nasıl pasif kaldığını 
anlattık. Basın açıklamaları yaptık. Hazır yeri gelmiş-
ken, bu süreçte, eczacıların sorunlarının ve taleplerinin 
kamuoyunda ve basında bu denli ciddiye alınması ve 
geniş yer bulması konusunda özverili çalışmalarından 
dolayı TEB Basın Bürosu çalışanlarına ve bize destek 
veren gazeteci emektarlara da teşekkür ederim. Günler 
ve haftalar geçti, biz yorulmadık. TEB çalışanları, oda 
yöneticileri, TEB yöneticileri olarak geceyi gündüz ettik, 
gündüzü de gece… 20 Aralık gecesi hiçbirimiz uyuya-
madık…

Hükümetle aylarca süren görüşmelerden netice alın-
mamasının ardından son çare, alanlara çıktık. 21 Aralık 
2008 Pazar Günü, o büyük günde; 32.000 kişilik dev 
koro, “Artık Yeter” diye haykırdığında, zamanın durdu-
ğunu hatırlıyorum. Beni en çok mutlu eden ise, ecza-
cıların ekonomik kaygılar güderek bu mitingi yap-
madığının çok açıkça gösterilmesiydi. Çünkü orada, 
eczacı-eczacı ortaklığına, e-sözleşmeye ve muayene 
ücreti tahsildarlığına hayır denmişti, provizyon sistemin-
deki aksaklıkların düzeltilmesi istenmişti, eczacının birinci 
basamak sağlık elemanı olduğu vurgulanmıştı, reçete 
dağıtım bürolarının kaldırılmasına tepki gösterilmişti ve 
avans uygulamasına karşı çıkılmıştı. Kısacası, ne para-
dan bahseden vardı, ne de parasının peşinde koşan! 
Eczacı mesleğini yapmak istiyordu, hastasına en iyi hiz-
meti vermek için fırsat kolluyordu. Başka hangi meslek 
grubunda görebilirsiniz bu denli meslek aşkıyla yanıp 
kavrulanı, örgütlülüğe inananı... Göremezsiniz… Çünkü 
bize destek veren sivil toplum kuruluşlarının bile gıpta 
ile baktığı bir mitingde, yine gıpta ile bakılan eczacılar 
vardı; tek yürek olmuş, tek ses olmuş…

Siyasi partilerin bile mitinglerinde görülmemiş, son yılla-
rın en büyük katılımlı mitingini yaptık, el ele. Yeni dostlar 
edindik, yeni kişiler keşfettik. Kolay değil, 32.000 kişilik 
bir ordu vardı; hepsiyle tek tek konuşamasak da, kür-
süden de olsa dostlarımıza, meslektaşlarımıza, çalışma 
arkadaşlarımıza sevgi ve selamlarımızı ilettik. 

Sevgili dostlar, beni en çok sevindiren ve onurlandı-
ran noktalardan biri de mitingin hemen ertesi günü, İl 
Emniyet Müdür Yardımcısının teşekkür ziyaretimiz sıra-
sındaki konuşmalarıydı. Karşımızdaki emniyet yetkilisinin 
“bir mitingde olay çıkmaz mı? Bir tane bile mi kesici, deli-
ci alet olmaz. 3.000 polis görevlendirmiştik ama bunun 
üçte biriyle bile çok rahat kontrol edilebilirmiş. Tebrik 
ediyorum sizi”  demesiydi. Kalitemizden ödün verme-
den, kimsenin burnu bile kanamadan, hiçbir provokas-
yonun olmadığı bir mitingi başardık, bizler başardık; 
belki de ilk defa.

İl dışından gelen meslektaşlarımızın da sağ salim evleri-
ne ulaştıkları haberini alınca adeta yüreğimize serin su 
serpildi. O gece rahat uyuduk…

Gözlerden kaçan bir nokta vardı; miting sonrasında 
temizlik işçilerinin hemen alanı temizlemesi… Miting ala-
nını bulduğumuz gibi bırakmamız. Evet sevgili dostlar, 
bizler her şeyden önce sağlık çalışanıyız. Geride kalan 
onca döküntünün orada kalmasına müsaade edemez-
dik, etmedik de… 

 21 Aralık günü, tarihteki yerini şanlı bir şekilde aldı. 
Aydınlık ve güzel bir gelecek için, herkesin tek tek kat-
kısının olduğu, tam bir güven ortamının sağlandığı “Artık 
Yeter” mitingine emeği geçen herkese ve bize destek 
veren tüm kurum ve kuruluşlara şükranlarımı iletiyorum. 

Çıktığımız bu yeni yolculuğumuzda yolumuz açık 
olsun…
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